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Til 

Folketinget - Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 221 af 19. februar. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S). 

(Alm. del). 

 

 

 

 

 

Kristian Jensen 

 /Lise Bo Nielsem 

                          

Skatteudvalget 
SAU alm. del - Svar på Spørgsmål 221
Offentligt            



Side 2 

Spørgsmål: Under henvisning til at ministeren tidligere skulle have tilkendegivet, at de 

skatte- og momsmæssige regler for hestesporten må kunne blødes op, anmodes ministeren 

om at oplyse, om det fortsat er ministerens opfattelse. 

 

Svar: Som det fremgår af mit svar på spørgsmål 220, er det ikke min opfattelse, at de skat-

te- og momsmæssige regler for hestesporten bør ændres. Jeg mener ikke, at konkret lovgiv-

ning på området er den rette fremgangsmåde.  

Jeg er dog stadig af den opfattelse, at praksis på området kan blødes op, og at det kan ske 

ved at forelægge en relevant sag for Skatterådet.  

 

 

 

 

 


